
1 

 

Nieuwsbrief voor de donateurs van Stichting Faridpur     mei 2024 
   

 
 

Nieuws van HCH in Faridpur 
 

Familie Stapper-Soechit bezoekt het HCH tijdens vakantie in Bangladesh  
Begin vorig jaar besloten mijn partner Ron en ik dat het tijd was om onze dochter Sammi te 
laten kennismaken met het land waar haar papa is geboren. Ron is als baby van ongeveer 3 
maanden geadopteerd door een Nederlands gezin en is daarna als tiener nog 1 keer terug 
geweest, maar dat was inmiddels alweer meer dan 30 jaar geleden. 
Toen de tickets waren geboekt begon de invulling van onze 17 daagse rondreis die zou 
plaatsvinden in december 2023/januari 2024.  
 
Omdat er in het paspoort van Ron staat dat hij in Faridpur is geboren (niet duidelijk waar 
precies), hadden wij het idee om ook naar de regio/stad Faridpur te gaan en het leek ons 
bijzonder om dan een kindertehuis of school in die regio te bezoeken. Alsof het zo had 
moeten zijn, kwam ik via Google terecht op de website Faridpur.nl. Bij het lezen van de 
mooie projecten die in Faridpur worden uitgevoerd door deze stichting was mijn interesse 
gewekt. Vervolgens heb ik een berichtje gestuurd via het contactformulier en zo is ons 
Bangladesh avontuur begonnen… 
Op 25 december 2023 zijn wij aangekomen in Bangladesh. Wat een prachtig land, nog zo 
puur en met haar eigen charme.                                                                                                                                                                                                                                                               
Na een paar dagen acclimatiseren vertrokken wij op 28 december vanuit Dhaka naar 
Faridpur. Onze gids Liton (https://litonecotour.net/) vertelde ons dat de nog niet zo lang 
geleden geopende Padma brug de reis naar Faridpur een stuk korter voor ons maakte. 
Vroeger kwam je namelijk met de veerpont naar de overkant. Onderweg naar Faridpur zijn 
wij nog gestopt om een aantal kinderen langs de weg blij te maken met wat speeltjes. Ohhh 
wat zijn ze bij met kleine dingen. Daar kunnen wij in het Westen nog wat van leren!  
 

   
Aan het begin van de middag hebben wij een bezoek gebracht aan het HCH. Helaas hadden 
wij de avond van te voren pas te horen gekregen dat de kinderen niet aanwezig waren ivm 
het jaarlijks verlof. Dat was uiteraard heel jammer aangezien onze dochter zich had 
verheugd om alle kinderen te zien en de cadeautjes aan hun te geven die wij vanuit 
Nederland hadden meegenomen.  
Maar het was uiteindelijk een interessant bezoek waarbij wij de directeur Dhr. Manik en zijn 
rechterhand Dhr. Tushar hebben ontmoet. Tijdens de rondleiding over het terrein hebben wij 
gezien hoe de kamers waar de kinderen verblijven eruit zien,  genoten van het uitzicht bij het 
meertje waar de kinderen normaal gesproken vis vangen en kregen wij uitleg over hoe het er 
op het HCH aan toe gaat. 

https://litonecotour.net/
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Zo konden wij ons toch een beetje een voorstelling maken hoe het leven voor de kinderen op 
het HCH is. 
Het was erg leuk om te zien hoe er met mega grote potten op een vuurtje wordt gekookt. 
Vervolgens hebben wij een heerlijke lunch voorgeschoteld gekregen. Erg gastvrij! 
Dhr. Manik en Dhr. Tushar waren ook erg geïnteresseerd in het adoptieverhaal van Ron en 
het idee om naar zijn familie in Bangladesh te zoeken. En wie weet kunnen zij wel iets voor 
ons betekenen… 
Voor ons vertrek hebben wij de koffer met spulletjes voor de kinderen aan Dhr. Manik 
overhandigd en er werd ons verzekerd dat alles bij de kinderen terecht zou komen. 

    
Uiteraard konden wij niet vertrekken zonder de hartelijke groeten over te brengen van de 
mensen van de Stichting Faridpur in Nederland! 
Ons HCH bezoek zat erop en onze rondreis door het prachtige Bangladesh ging verder….  
 
Angela Soechit 

 
Sportevenement februari bij het HCH 
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Nieuws uit Mangu, Nigeria 
 
School en internaat 

Op 6 maart 2024 heeft mevrouw Victoria Madueke als vertegenwoordiger van Stichting 
Faridpur een bezoek gebracht aan de school. In het bijbehorende internaat zijn 
momenteel 41 gehandicapte leerlingen gehuisvest. 
 

  

 
Het administratieve bouwdeel is vernoemd 
naar mevrouw Neeltje Spronk wegens 
haar grote inzet voor de ontwikkeling van 
de school

 
 

 
 

De staf van de school 
 
 
 
 

Een aantal leerlingen, waarvan 
verscheidene gehandicapt, met helemaal 
links het schoolhoofd, mevrouw Rhoda 
John Dhatit. 
 
 

 
 
De voorzieningen in het internaat zijn 
eenvoudig, zoals hier de meisjesslaapzaal
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Opbrengst zonnepanelen 

In het eerste bedrijfsjaar hebben de 30 zonnepanelen ruim 7400 kWh opgewekt; een 
redelijke opbrengst vergelijkbaar met een Nederlandse situatie. 
Dat heeft tot een behoorlijke besparing geleid op de elektriciteitskosten van het openbare 
net. Tot dusver heeft het ziekenhuis nog wel de beschikking over een aansluiting op het 
openbare net. De batterijcapaciteit van de 15 opgestelde accu’s is voldoende voor het 
overbruggen van een nachtelijke periode, maar als de zon enkele dagen niet schijnt door 
regenachtig weer e.d. moet men toch gebruik maken van het openbare net of de 
dieselgeneratorset inschakelen, die echter dure dieselolie verbruikt.  
Bij de aanschaf van de gehele installatie behoorden ook 150 Led-lampen om zo zuinig 
mogelijke nachtverlichting in het ziekenhuis te kunnen realiseren. 
 
Het zou kunnen zijn dat de jaaropbrengst van de panelen nog hoger kan zijn dan de 
genoemde 7400 kWh. Het ziekenhuis is in het voorjaar van 2023 gesloten geweest wegens 
ernstige onlusten in de omgeving en in die periode is waarschijnlijk uit 
veiligheidsoverwegingen de installatie uitgeschakeld geweest.  
We blijven het verloop van de opbrengst de komende jaren volgen. 
 

 
 
 
Bedrijf Van Werven in Oldebroek doneert € 2500,- 

Op vrijdagmiddag 22 maart 2024 mocht dokter Cees Spronk op het hoofdkantoor van Van 
Werven in Oldebroek een nieuwjaarsgift ontvangen. Een feestelijke middag, waarbij 17 
afgevaardigden van Goede Doelen waren uitgenodigd. Iedereen gaf een toelichting op 
haar/zijn Goede Doel en waar zij de gift voor willen inzetten. 
 

    
Al een heel aantal jaren geven Van Werven en Heicom geen relatiegeschenken meer aan 
het einde van het jaar, maar kunnen medewerkers goede doelen aandragen die hen na aan 
het hart liggen voor een gift. Dit jaar is er 50.000 euro beschikbaar gesteld om uit te delen. 
Zeventien organisaties hebben we nu mogen verblijden met een bijdrage voor hun werk. 
Van Werven vermeldt op haar website: 'Het was een mooie middag met al deze enthousiaste 
vertegenwoordigers van de goede doelen. We wensen hen allemaal veel succes met wat ze 
doen en zijn blij dat we een bijdrage mogen leveren aan hun werk. Mooi om zo met elkaar 
samen te werken aan echte oplossingen!' 
 


